



Skolebestyrelsen ved Hans Rømer Skolen, skoleåret 2023/2024

Ordinært skolebestyrelsesmøde torsdag den 14. marts 2024, kl. 17:00 – 19:00, skolens administration

Deltagere

Forældrerepræsentanter

- Anka Sonne (forperson)
- Dennis Daugaard (næstforperson)
- Susanne Ager Höy
- Kim Pedersen
- Peter Vomb
- Ela Nowicka
- Alice Marie Andersen

Elevrepræsentanter

- Silas Jenne Strand, 8A
- Jonas Lyng Bojesen, 8A

Medarbejderrepræsentanter

- Anna Raasø Lautrup-Larsen
- Lena Stærke

Ledelsesrepræsentanter

- Pernille Rigstad (skoleleder)
- Linette Sanchez (leder af gruppe 2), referent

Fraværende: Ela Nowicka (suppl. Kristoffer Seegelke deltager), Susanne Höy, Dennis Daugaard, Anna Raasø Lautrup-Larsen

Bemærk at konsulent Poul Overlund-Sørensen, Budget & Økonomi / BRK, deltager under punkt 2

Punkt & tid	Emne	Referat	Formidling	
1	1700	Godkendelse af dagsorden (B)	Godkendt	
2	1705	Budget <ul style="list-style-type: none">- Dialog om prognoseark, ønsker hertil (O/D/B)- Budgetopfølgning primo marts Bilag 2.1 – 2.3	Dialog om to fokuspunkter: Runde eller præcise tal. Bestyrelsen ønsker runde tal, men det skal besluttes på et møde, hvor punktet er på dagsordenen. Bestyrelsen ønsker kvartalsvis budgetopfølgning i august, november, februar og maj. Beslutning taget på mødet d.d. Budgetopfølgning sker ved udsendelse af prognoseark og budgetrammen.	
3	1735	Meddelelser (O) <ul style="list-style-type: none">- Fra forperson- Fra øvrige medlemmer, særligt eleverne- Fra ledelsen	Anka: Har været i kontakt med forældre, som udtrykker bekymring for skolens omdømme og brugen af vikarer. Arrangementer i forbindelse med idrætsstævner udfordrer, da midlerne ikke er til det. Kommunikationen i den forbindelse er ikke optimal. Silas: Elevrådet har besluttet at nedsætte et miljøråd. De vil også lave vedtægter for elevrådet. Ledelsen: Invitation til bestyrelsen til fremlæggelse af skoleudviklingsplanen. Vi har 2 ubesatte stillinger, som vi håber at få i hus inden påske. Udfordring med de ukrainske børn. Vi er i proces med en løsning. Valg til bestyrelsen – giv gerne besked om I vil genopstille.	

4	1745	<p>Evaluering af Midvinterfest (D)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvad gik godt? - Hvad kan forbedres? - Andet? 	<p>Aftenen var hyggelig, men indholdet stod ikke mål med tiden. Dog generelt positive tilbagemeldinger fra forældrene. Suppen var god og billig. Forudbestillingen var ikke optimal. En idé er madbilletter. Gerne mere lys/fakler i skolegården. Beslutning vedr. næste år tages på et senere møde.</p>	
5	1755	<p>Skolens udviklingsplan</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status - Næste skridt <p>Bilag 5.1</p>	<p>Planen afleveres i morgen. Vi er ikke i mål med handlingerne, da vi gerne vil have forældrenes, elevernes og personalets input. Handlingerne skal være konkrete og målbare samt med tidsangivelse.</p> <p>Er der for mange målsætninger? Det virker uoverskueligt og urealistisk.</p> <p>Skal vi lave en pixi-udgave?</p>	
6	1800	<p>Årsberetning: Indledende dialog</p> <ul style="list-style-type: none"> - Prioriteringer <p>Bilag 6.1</p>	<p>Beretning fra SB: SBs sammensætning Elevtal Skolefravær Trivselsmåling Fritidsprojekt Trafikpolitik Værdiregelsæt Økonomi M.klasser Tilsyn med SFO Skole- og midvinterfest Udviklingsplan SH-samarbejde</p> <p>Lidt fra elevrådet</p> <p>Kort beretning fra PRI om bla. skolens måltal</p> <p>Meld gerne ind med punkter og bidrag til beretningen</p>	
7	1815	<p>Princip om klassesdannelse, inddragelse af de involverede</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ønskes en revidering af princippet? - Evt. involvering af elever, personale og forældre <p>Bilag 7.1 - 7.2</p>	<p>PRI gennemgår kort princippet om klassesdannelse.</p> <p>Nuværende 6. årgang har spurgt om klasserne bliver blandet på ny.</p> <p>Dialog om fordele og ulemper ved ny klassesdannelse.</p> <p>PRI motiverer begrundelserne for ikke at blande og nyddanne klasserne fra 7. klasse.</p> <p>Bestyrelsen ønsker at følge skoleleders beslutning om ikke at blande de to 6. klasser. Begrundelserne er at klasserne er harmoniske og derfor er grund til, denne gang, at fravige det generelle princip.</p> <p>Princippet tages op til revidering senere på året.</p>	
8	1835	<p>Trivselsarbejdet i klasserne: Hvordan gribes det an? (O/D)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Orientering - Kort dialog 	<p>Vi har vores værdigrundlag og ordensregler. Derudover begrundes vi arbejdet i de gældende love og bekendtgørelser. Vi har forskellige tiltag i det daglige arbejde med opfølgning på bla. konferencer og i samarbejde med eksterne samarbejdspartnere. Vores arbejde er dialogbaseret med inddragelse af det enkelte barn og forældrene. Vores relationsarbejde med elever og forældre er tillidsbaseret.</p>	

9	1845	Evt. (O)		
10	1840	Til kommende møde(-r) (B)	Se årshjul	
11	1845	Godkendelse af referat	Godkendt	

Linette den 14. marts 2024

Mødet slut kl.

Elev Jonas Lyng Bojesen

Elev Silas Jenne Strand

Forældrerepræsentant Alice Marie Andersen

Forældrerepræsentant Anka Sonne

Forældrerepræsentant Dennis Daugaard

Forældrerepræsentant Ela Nowicka

Forældrerepræsentant Kim Pedersen

Forældrerepræsentant Peter Vomb

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy

Medarbejderrepræsentant Anna Raasø Lautrup-Larsen

Medarbejderrepræsentant Lena Stærke